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BR-01.0012.1.4.15.2016 

Protokół Nr 36/2016 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa odbytego w dniu 29 sierpnia 2016 roku 

                                           w Sali Portretowej UMK.  

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, 

Marcin Korusiewicz –  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu, Łukasz 

Pawlik – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej oraz inni  zaproszeni goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Z porządku posiedzenia został zdjęty pkt. 2 Zaopiniowanie propozycji wniosku dot. 

wprowadzenia Regulaminu Plant Dietlowskich. 

Edward Porębski - Przewodniczący Komisji za ręce Pana Prezydenta Tadeusza Trzmiela, 

Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu oraz wszystkich dyrektorów 

i pracowników biorących udział przy Światowych Dniach Młodzieży  wyraził słowa uznania 

i złożył podziękowania za pracę przy tym przedsięwzięciu. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie „Planu rozwoju zbiorników wodnych 

     Przylasek Rusiecki”. 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do dróg publicznych kategorii 

   gminnej (druk nr 1062). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/285/15 Rady Miasta 

   Krakowa z dnia 10 czerwca 2015 r. w sprawie wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

   realizowane są zadania Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa (druk nr 1071). 

4.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parku i przyjęcia regulaminu 

    parku (druk nr 1074). 

5.Sprawy bieżące. 

6.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie „Planu rozwoju zbiorników 

wodnych      Przylasek Rusiecki”. 

 

Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że zbiornik wodny    Przylasek 

Rusiecki” jest częścią projektu Nowa Huta Przyszłości. 

Miasto na  realizacje zagospodarowania Przylasku Rusieckiego chce pozyskać 16 milionów 

unijnej dotacji. Do 31 sierpnia br. należałoby złożyć  niezbędne dokumenty. Wymogiem 

formalnym jest przedstawienie Państwu planu zbiorników wodnych. Dokument szczegółowo 

określa co może powstać na tym terenie. Zgodnie z nim większość obszaru ma być przeznaczona 

pod zieleń. 

Następnie Łukasz Sanakiewicz, Prezes firmy Smart Concept dokonał prezentacji  planu rozwoju 

zbiorników wodnych w Przylasku Rusieckim. 
Dokument zawiera trzy możliwe warianty rozwoju tego miejsca. Rekomendowany jest jednak 

tzw. opcja „zrównoważonego rozwoju”. Zakłada on możliwość stworzenia atrakcyjnego obszaru 

wypoczynku i rekreacji z poszanowaniem cennych zasobów przyrodniczych i ekologicznych. 
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Uporządkowana zostanie też linia brzegowa, powstaną strefy ciszy oraz aktywnego wypoczynku. 

Powstać mają też strefy wędkowania, ścieżki spacerowe czy piaszczysta plaża.  

W dyskusji, w której głos zabrali między innymi Tomasz Urynowicz, Michał Drewnicki, 

Teodozja Maliszewska, Łukasz Słoniowski, Andrzej Mazur, Józef Jałocha, Edward Porębski. 

Radni zwrócili uwagę, że dokument przesłano komisji cztery godziny przed rozpoczęciem się 

posiedzenia. Dobrze, że mówi się o przyszłości Przylasku Rusieckiego, bo to ważna kwestia dla 

mieszkańców. Jednak przeprowadzanie tak szybkich konsultacji z krakowianami w środku 

wakacji, może budzić pewne obawy. 

Michał Drewnicki  jego zdaniem   trudno jest dobrze przeanalizować dokument, który zawiera 

ponad 150 stron. Dobrze jednak, że w sprawie Przylasku Rusieckiego w końcu coś drgnęło. To 

ważny teren dla mieszkańców. 

Z kolei Łukasz Słoniowski wyraził słowa poparcia za przygotowanie dokumentu w  krótkim 

czasie. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Tadeusz Trzmiel oraz Łukasz Sanakiewicz. 

W  konsultacjach wzięło udział 50 osób. Kolejne 176 wypełniło ankiety. 

Mieszkańcy chcą zmian, ale z zachowaniem dotychczasowych walorów przyrodniczych. 

Mieszkańcy za największą wadę Przylasku Rusieckiego uznali aktualny stan zagospodarowania 

terenu i istniejącą tam infrastrukturę. Krakowianie (34 proc.) zwróciło uwagę na utrudniony 

dojazd w to miejsce. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby komisja przyjęła przedstawioną informację. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do dróg publicznych 

kategorii    gminnej (druk nr 1062). 

 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do dróg publicznych kategorii    gminnej 

przedstawił Marcin Korusiewicz –  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu. Niniejsza uchwała ma na celu dostosowanie kategorii dróg publicznych 

do aktualnych uwarunkowań układu komunikacyjnego Gminy Miejskiej Kraków. 

Ulica Profesora Wojciecha Marii Bartla (od ulicy Michała Korpala do ulicy Profesora 

Bolesława Wiktora Wicherkiewicza), ulica Michała Korpala (od ulicy Kamienieckiej do ulicy 

Anny Szwed - Śniadowskiej ), ulica Anny Szwed - Śniadowskiej (od ulicy Michała Korpala 

do ulicy Mieczykowej) oraz ulica Podole to drogi wewnętrzne o uregulowanym stanie 

prawnym stanowiące lokalne połączenie drogowe z drogami publicznymi oraz nowo 

wybudowane drogi, stanowiące istotny element w układzie komunikacyjnym Miasta 

Krakowa. Przedmiotowe drogi spełniają tym samym przesłanki zaliczenia do dróg 

publicznych kategorii gminnej, stosownie do postanowień art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych.  

 W dyskusji głos zabrał Grzegorz Stawowy, który zwrócił uwagę na przedłużenie ulicy 

Komuny Paryskiej. 

Odpowiedzi udzielił Marcin Korusiewicz. 
Komisja w obecności 13 członków Komisji - 13 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do dróg publicznych kategorii    gminnej (druk nr 

1062). (Opinia Nr 51/2016 z 29 sierpnia 2016r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/285/15 Rady 

Miasta    Krakowa z dnia 10 czerwca 2015 r. w sprawie wykazu dróg, obiektów i 
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terenów, na których    realizowane są zadania Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa (druk 

nr 1071). 

 

Marcin Korusiewicz –  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu omówił  

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/285/15 Rady Miasta    Krakowa z dnia 

10 czerwca 2015 r. w sprawie wykazu dróg, obiektów i terenów, na których    realizowane są 

zadania Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa. Zmiana uchwały podyktowana jest wnioskami 

Rad Dzielnic o wprowadzenie do wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane 

są zadania Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa, wskazanych przez Rady Dzielnic ulic i 

terenów. Uchwała umożliwi wykonanie poszczególnych zadań zaplanowanych przez 

Dzielnice. Zmiana zgodna jest ze statutami Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji -  15 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/285/15 Rady Miasta    Krakowa z dnia 10 

czerwca 2015 r. w sprawie wykazu dróg, obiektów i terenów, na których    realizowane 

są zadania Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa (druk nr 1071). 

 (Opinia Nr 52/2016 z 29 sierpnia 2016r.). 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy parku i przyjęcia 

regulaminu     parku (druk nr 1074). 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parku i przyjęcia regulaminu     parku i przyjęcia 

regulaminu     parku (druk nr 1074) przedstawił Łukasz Pawlik – Zastępca Dyrektora Zarządu 

Zieleni Miejskiej. Ustawową kompetencją rady gminy wynikającą z ustawy o ochronie 

przyrody jest zakładanie i utrzymywanie w należytym stanie terenów zieleni i zadrzewień, a 

także uznawanie terenów za parki. Zalew Bagry Wielkie jest największym zbiornikiem 

wodnym Krakowa i stanowi jeden z najcenniejszych akwenów pod względem przyrodniczym, 

a zarazem jest szczególnie atrakcyjnym terenem rekreacyjnym. Może stanowić zaplecze do 

prowadzenia różnego typu zajęć edukacyjnych, w tym szkoleń w zakresie wybranych sportów 

wodnych i ratownictwa wodnego, poznawania fauny i flory związanej ze środowiskiem 

wodnym. Jest miejscem zatrzymywania się w czasie przelotów szeregu gatunków kaczek, 

mew, rybitw, perkozów i chruścieli, miejscem bytowania i rozrodu również wielu innych 

gatunków ptaków znajdujących się pod ochroną prawną. Przez swoją wielkość zapewnia 

bezpieczeństwo nocowania większym gatunkom ptaków, takim jak gęsi, nury i mewy. 

Posiada dobrze rozwiniętą roślinność wodną przy brzegach, co stwarza korzystne warunki do 

rozrodu wielu gatunków ptaków wodnych, a także może być miejscem zimowania niektórych 

z nich, jak np. rzadkiego gatunku - wąsatki. Dlatego konieczne jest zapewnienie 

odpowiednich warunków dla ochrony fauny tych zbiorników. Można to pogodzić z 

wykorzystaniem Zalewu do celów żeglarskich, pływackich, wędkarskich, a także do 

wypoczynku wokół zbiornika. Ustanowienie Parku Miejskiego Bagry Wielkie, obejmującego 

Zalew oraz tereny przyległe w części należącej do Gminy Kraków i wprowadzenie 

regulaminu parku przyczyni się do właściwego użytkowania akwenu i jego otoczenia, 

z uwzględnieniem bezpieczeństwa użytkowników i ochrony walorów przyrodniczych. 

Przekazanie Parku Miejskiego Bagry Wielkie w trwały zarząd i powierzenie funkcji 

Zarządzającego Parkiem Zarządowi Zieleni Miejskiej w Krakowie, a funkcji Operatora 

infrastruktury sportowej  Zarządowi Infrastruktury Sportowej w Krakowie, zapewni 

przejrzyste zasady funkcjonowania parku, utrzymania porządku i nadzorowania wchodzących 
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w skład Parku obiektów jako całości pełniącej w strukturze miasta szczególnie istotne funkcje 

rekreacyjne, przyrodnicze i edukacyjne. 

W dyskusji w której udział wzięli: Teodozja Maliszewska, Grażyna Fijałkowska, Wojciech 

Wojtowicz, Michał Drewnicki zwrócono uwagę na egzekwowanie regulaminu parku 

Miejskiego Bagry, koncepcję zagospodarowania Bagrów. 

Wyjaśnień udzielił Łukasz Pawlik. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji -  15 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie nadania nazwy parku i przyjęcia regulaminu     parku (druk nr 

1074).(Opinia Nr 53/2016 z 29 sierpnia 2016r.). 

 

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.30 zamknął posiedzenie.                                                         

         

 

 

         

 

         Przewodniczący Komisji                       

        

        Edward Porębski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

Beata Czepiec 


